

This reference list is provided to support the candidate's preparation for the examination. The references included in the specialty reference list are those that are traditionally utilized in the specialty to support the examination development process. Inclusion on this list does not guarantee the reference was utilized in examination development. And by no means is this an exhaustive list of references for the examination development process.

Cette liste de références est fournie pour soutenir la préparation des candidat.e.s à l'examen. Les références incluses dans la liste de références de spécialité sont celles traditionnellement utilisées dans la spécialité pour soutenir le processus d'élaboration de l'examen. Leur inclusion dans cette liste ne garantit pas leur utilisation lors de l'élaboration de l'examen. Il ne s'agit en aucun cas d'une liste exhaustive des références utilisées dans le processus d'élaboration de l'examen.

Guidelines/Recommandations

Candidates are advised to review the most up-to-date guidelines, position statements, Colleagues for Excellence, Glossary of endodontic terms, joint statements, and other resources published by the American Association of Endodontists (AAE). These documents provide essential guidance on clinical practice and decision-making and are considered key resources.

Il est conseillé aux candidat.e.s de consulter les recommandations, les prises de position, les documents du programme « Colleagues for Excellence », le glossaire des termes d'endodontie, les déclarations communes et autres ressources les plus récentes publiées par l'Association américaine d'endodontie (AAE). Ces documents fournissent des orientations essentielles sur la pratique clinique et la prise de décision et constituent des ressources clés.

<https://www.aae.org>

Essential Textbooks/Manuels essentiels

Pathways of the Pulp (12th Edition) by Stephen Cohen and Kenneth Hargreaves

Endodontics: Principles and Practice (6th Edition) by Mahmoud Torabinejad and Ashraf Fouad

Ingle's Endodontics (7th Edition) by John I. Ingle and Leif K. Bakland

Dental Traumatology (3rd Edition) by Jens Andreasen

International Association of Dental Traumatology (IADT) Guidelines for the



Management of Traumatic Dental Injuries (2020)

Online Resources/Rssources en ligne

Dental Trauma Guide

<https://dentaltraumaguide.org>

PubMed

<https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov>

ClinicalKey

<https://www.clinicalkey.com>

Recommended Journals/Revue recommandées

- Journal of Endodontics (JOE)
- International Endodontic Journal (IEJ)
- Dental Traumatology

